

**TÂI-GÍ GIÁN-KIÚ KĪ-KHAN**  
**TÙ-CHOK-KOÂN SIŪ-KOÂN-SU**  
**JOURNAL OF TAIWANESE VERNACULAR**  
**COPYRIGHT AUTHORIZATION FORM**

Name of Author(s) 作者: \_\_\_\_\_

Title of the Article 篇名: \_\_\_\_\_

Issue of publication 刊行期數: Year 年 \_\_\_\_\_ M 月 \_\_\_\_\_, Vol. \_\_\_\_\_ No. \_\_\_\_\_

本作者同意用下跋 ê 條件授權頂面 ê 論文 hō'台語研究期刊出版。

- A) 論文出版 liáu, 出版者會送作者當期出版品 1 份, 無另外算稿費。
- B) 作者 ài 保証 kap 負責文稿確實是伊 ê 原作而且無侵犯別人 ê 著作權。若違反者, 作者 ài ka-tī 擔法律責任。
- C) 作者投稿 liáu 視同同意 kā 著作財產權永久、非專屬授權本刊以紙本 kap 數位 ê 任何型式出版 kap 重製。作者有保留日後 tī 別 giah koh 刊 iah 是集做冊出版 ê 權利; 若這欸情形, 作者 ài 註明原底發表 tī 本刊。

The author(s) agrees to authorize the publishers of the Journal of Taiwanese Vernacular to publish the paper mentioned above with the following conditions.

- A) After a manuscript has been published, its author will receive 1 copy of the journal volume in which the article appears without charge.
- B) It is the responsibility of the author(s) to obtain written permission for quotations from other publications or materials for which they do not own the copyright.
- C) Upon receipt of manuscript, the author(s) agrees to authorize its copyright to the journal publishers free of charge for publication and reproduction in both print and digital forms for an unlimited period. Authors themselves retain the right to reproduce their own paper in any volume of which the author acts as editor or author, subject to appropriate acknowledgment and citation.

Signature of Author(s):

Phone Number:

E-mail:

Date:

Please return to email: [uibunoffice@gmail.com](mailto:uibunoffice@gmail.com) or FAX 06-2755190